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Raads- en Statenleden hebben nog vragen over plannen
Er was gisteravond in het ge-
meentehuis van Horst een beet-
je sprake van de wet van de
twee snelheden. Tijdens een in-
formatie-avond over de gebieds-
ontwikkeling Klavertje 4/Green-
port waren de aanwezige ge-
meentebestuurders lyrisch over
de plannen en ontwerpen. Ze
onderstreepten bovendien de
noodzaak tot samenwerking.

Met name de Venlose burge-
meester Hubert Bruls liet geen
gelegenheid onbenut om aan te
geven dat in de wereld van van-
daag toch echt verder moet wor-
den gekeken dan de grenzen
van de eigen stad of het eigen
dorp.

De ook opgekomen gemeente-
raads- en Statenleden hadden

nog de nodige vragen. Hoeveel
zeggenschap resteert voor hen
nog als een NV de ontwikkelin-
gen in Klavertje 4/Greenport
gaat oppakken? En: hoeveel
zicht heeft de politiek op een
concrete,toekomstige uitwer-
king van de plannen als nu met
een ruimtelijk ontwerp en de
eerste economische visies
wordt ingestemd?


